

學校客戶折扣申請表

School Printing Discount Scheme Application form



申請人必須填妥此申請表格，並提供詳確資料。資料不完整之申請將不獲受理。

Applicants must complete this application form and provide accurate information. Incomplete applications will not be accepted.

第1部分 Part 1

申請人資料 Applicant Information

姓名(全名) Name in English or Chinese	<input type="text"/>	<input type="text"/>
	姓 Family Name	名 Given Name
稱謂 (請刪去不適用) Title (Please delete if inapplicable.)	<input type="text"/> 先生Mr. / 小姐Miss. / 女士Ms. / 太太Mrs.	
申請人職位 Position	<input type="text"/>	
流動電話 Mobile Phone	<input type="text"/>	直線電話 Direct line <input type="text"/>
電郵地址 E-mail Address	<input type="text"/>	

第2部分 Part 2

學校資料 School Information

學校註冊名稱 Registered name of school	<input type="text"/> (中文)	
註冊地址 Correspondence Address	<input type="text"/>	
學校註冊編號(需附上證明文件*) Registration Number (With supporting documents*)	<input type="text"/>	
聯絡電話 Contact Number	<input type="text"/>	傳真號碼 Fax <input type="text"/>
電郵地址 E-mail Address	<input type="text"/>	
e-print客戶號碼 e-print account	<input type="text"/>	

聲明 Declaration

此申請表內提供的一切資料就本人所信均屬真實及準確。本人並確認已細閱及同意優惠的條款及細則。

I hereby declare and confirm that all information provided in this application form is true, accurate, and complete to the best of my knowledge and belief. By signing and submitting this application, I confirm that I have read, understood, and agreed with all the terms and conditions of the School Printing Discount Scheme.

學校蓋章 School chop	申請人簽署 Signature of Applicant _____
	日期 Date _____

供內部使用 For Internal Use (Application No.: _____)

申請須知:

- 此優惠只適用於指定產品。此優惠不適用於任何後加工、增值服務、特急快印及特快交貨產品、打稿費、運輸費及其他附加費用。
This discount applies only to designated products. The discount excludes any finishing items, Value Added Services, Express Service products, transportation, proofing fees, and any additional charges.
- 如有重複折扣，以較低者為準。
In cases of overlapping discounts, the lower discount will prevail.
- 保諾時網上印刷有限公司保留權利對已登記的戶口進行不定期抽查。如已登記之戶口不再符合e-print學校折扣優惠計劃的申請資格或未有續期，享有之優惠將自動結束。
e-print reserves the right to conduct periodic checks on registered accounts. If a registered account no longer meets the eligibility requirements for the School Printing Discount Scheme or fails to renew, the discount will automatically be terminated.
- 訂單一經確定，恕不接受任何理由的取消訂單、退款或更換。
No cancellation, refund or replacement will be accepted for any reason once the order is confirmed.
- 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。
This discount cannot be used in conjunction with other offers or discounts.
- 此優惠不得轉讓予任何第三者。如發現任何違規情況；或提供虛假的資料，保諾時網上印刷有限公司保留取消申請人享有此優惠的權利，及保留一切追究權利。
This discount is non-transferable to any third party. In cases of violations or provision of false information, e-print reserves the right to revoke the discount and reserves all rights to pursue further action.
- 若申請人未能遵守此優惠之條款及細則，本公司有權取消申請人享有此優惠的使用權。
If the applicant fails to comply with the terms and conditions of this discount, e-print reserves the right to cancel the applicant's eligibility to use the discount.
- 如有任何爭議，保諾時網上印刷有限公司保留最終決定權，包括隨時修改本條款及細則、更改或終止優惠而毋須預先通知。
e-print reserves the rights of final decision, including suspending, terminating, or changing details of the promotion and its terms and conditions without prior notice.
- 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義，一概以中文版本為準。
Should there be any discrepancy between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.